

5D

Discover Beauty of Love City - Dalat Resort

(Valid Till : Dec 2018)



	五天 越南避暑胜地大叻高原 (2 domestic flights)
Day 1	SINGAPORE – DALAT (Connect domestic flight to Dalat @ Ho Chi Minh Airport) (D)
	<p>Depart Changi Int'l airport to Dalat via Ho Chi Minh airport. Upon arrival at HCM Tan Son Nhat airport, take a connecting flight to Dalat. On arrival at Dalat airport, meet up our guide and transfer to dinner & Overnight in Dalat.</p> <p>Dalat is reminiscent of an alpine town with its French chalets and pine forests.</p> <p>NOTES: If Flight is by VN-Vietnam Air & domestic SGN-DLI is by VN which take off @ 2035 or 2130, a FREE Saigon City tour will be provided for paxs.</p>
Day 2	DALAT HIGHLAND FULL DAY TOUR (B,L,D)
	<p>After breakfast, visit City Flower Garden, then transfer to Take train to Ga Trat Mat Village & walking through village to visit Linh Phuoc Pagoda. Afternoon visit to Clay Tunnels, see one of the biggest Datanla waterfalls in Dalat. Take a Cable Car to hill top to visit the biggest temple Truc Lam Monastery in Dalat. Take Roller Coaster : where you can enjoy the fresh air as well as take picture with the wild scenery. Evening visit Dalat Night Market. Dinner & Overnight in Dalat</p>
Day 3	DALAT HIGHLAND FULL DAY TOUR (B,L,D)
	<p>Breakfast. Take a Jeep Car (06 paxs in one Jeep Car) to visit Langbian mountain: where there's about the love legend of 2 tribes in Vietnam over hundred years ago. From the summit of Langbian you will see the Gold and Silver Streamline. Next we visit Domain De Marie: Catholic Church. Traditional Embroidery workshop: meet the artists at the workshop. King Bao Dai's Palace, Love Valley. Free shopping at Dalat Central Market : Browse through the colorful product and flower stalls at Dalat Centre Market. Evening Free at own leisure to explore the beautiful Dalat by night. Dinner & Overnight in Dalat .</p>
Day 4	DALAT – HO CHI MINH – MEKONG DELTA (Domestic Flight 50 min) (B,L,D)
	<p>After breakfast, we head to Dalat Lien Khuong airport for your flight to Ho Chi Minh. After arrival pick up & proceed to Mytho -Mekong Delta: one of Vietnam's scenic treasures. Drive 80km to the south for Mytho-Mekong Delta which is criss crossed by a dense network of canals. Visit Vinh Trang Pagoda, Take a leisurely boat ride cruising on the river visit to Thai Son islet with tropical fruits orchards to experience the life of the Mekong River Plains community and enjoy some fresh fruits offered by hospitable owners. View the stilt houses and the fruit plantation along the river sides. Visit the My Tho wholesale market. Vietnamese local lunch serve with specialty "Elephant Ear Fish". Back to Ho Chi Minh city, Free shopping at Dong Khoi Street (Dist 1) (like Singapore Orchard Road) or Ben Thanh Market. Dinner & Overnight in Ho Chi Minh.</p>
Day 5	HO CHI MINH – SIN (B)
	<p>Breakfast, free at leisure, enjoy last minute shopping. Transfer to airport for flight to Singapore. Hope you have a memorable holiday experience with WTS Travel.</p>



越南避暑胜地 大叻高原



	5D Discover Beauty of Love City -Dalat (2 趟内陆班机)	Code: VNM-601-PTE
第一天	新加坡 - 大叻市 (在胡志明机场停留转机)	(晚餐)
	<p>在新加坡樟宜国际机场办理登机手续后，飞往越南胡志明市，在胡志明机场暂停留后，再转乘内陆班机飞往越南的大叻高原。大叻高原-位于越南中部海拔 1500 米的高原上，四面环山，是越南空气质量最好的城市。因为地理环境特殊，所以气候跟其它地方不同，非常凉爽（离胡志明市大约 305 公里）。抵达大叻机场后，导游接机后用晚餐。夜宿于大叻市中心酒店。</p> <p>备注：假设订越南航空 VN,同时内陆航班是 VN,起飞时间是 2035 或 2130，我们将提供免费的胡志明市区游。</p>	
第二天	大叻市一日游	(早,午,晚)
	<p>早餐后，前往参观花卉国家公园 (Flower National Park)。续程参观 Linh Phuoc Pagoda，途经 Ga Trai Mat Village。下午前往参观 (Clay Tunnels)，大滩拉大瀑布 (Datanla Waterfalls)：是大叻中一个最大的瀑布。同时你可乘坐缆车 (Cable Car) 到山顶并参观大叻最大的佛庙-竹林寺庙 (Truc Lam Pagoda - Monastery Temple)。晚餐。晚上你可参观很热闹的大叻夜市。夜宿于大叻市中心酒店</p>	
第三天	大叻市一日游	(早,午,晚)
	<p>早餐后，乘吉普车前往朗边山，在那里将参观并了解一百多年前越南 2 个部落爱的传奇故事。从山上高峰观望，您将会看到如黄金和白银流线型美丽景色。下一个站我们将前往参观 越南传统绣花村 (Traditional Embroidery workshop)，欣赏多姿多采的美艺品。再接着参观 玛丽天主教堂 (Domain De Marie)。保大皇宫-越南末代皇帝保大的避暑皇宫。迷人的爱情谷。最后可到 大叻市场 (Dalat Central Market) 浏览多姿多采的当地产品及花档。晚餐。晚上自由时间，可以享受大叻市的迷人夜景及大叻夜市。夜宿于大叻市中心酒店。</p>	
第四天	大叻 - 胡志明 (内陆航班-约五十分钟) - 湄公河三角洲之美托	(早,午,晚)
	<p>早餐后，前往大叻机场乘坐内陆航班到飞往越南第一大城市：胡志明市。抵达后，前往离胡志明市 80 公里的湄公河三角洲之美托 (My Tho)-越南的风景宝藏之一。在此遊客乘坐船隻暢遊湄公河，随之進入小支流。遊客將會目睹沿河的高腳小屋子和清翠果園，參觀美萩水果批發市場。之后前往烏龜島 (Tortoise Island)。在果園中享用午餐。继之乘船穿過水椰子樹陰下的濱芝新石自然支流。參觀某農民的家，在此遊客將体验到農民的生活方式。乘坐船隻返回美萩。完毕后返回胡志明市。晚上自由活动。您可自行到附近品尝越南著名咖啡或到附近逛逛感受胡志明市人们的夜生活及文化。你也可自己到 Dong Khoi Street (Dist 1) 或 越南最大的滨城市场疯逛购物及美食。夜宿于胡志明市中心酒店</p>	
第五天	胡志明 - 新加坡	(早餐)
	<p>早餐后 自由活动。(你可到滨城市场购物。它是胡志明市最大的贸易市场,食品,日用品,工艺品无所不包。各种纪念品种类齐全,品质参差不齐,价格比较虚,还价空间较大。)前往胡志明市机场办理離境手續。結束這趟難忘的越南之旅</p>	

** 行程会因天气, 交通路况, 或其他因素而由我们当地旅社在不提前通知的情况下做出的调整 **

Quotation in usd/pax

Hotel name	2	3	4-5	6-7	8-9	10-14	15-19	20-24	25-29	30-34	S.Supl
Hcm: Thien Hong hotel 3* Dalat: Mai Vang hotel 3*	475	387	314	271	248	228	222	213	209	205	69
Hcm: Le Duy hotel 3* Dalat: Rum Vang hotel 3*	481	393	320	277	254	235	229	219	215	213	75
Hcm: Le Duy hotel 3* Dalat: Vietso Petro hotel 4*	486	399	325	282	260	240	234	224	220	218	80
Hcm: Ramana hotel 4* Dalat: La Sapinet 4*	494	406	333	290	267	248	241	232	228	226	87

Included quotation:

- ✚ Twin sharing accommodation,
- ✚ Children is shared with their parents with daily breakfast
- ✚ Private Coach with airconditioner
- ✚ Meals as itinerary
- ✚ Entrance fee
- ✚ Dalat Cable Car for one way
- ✚ Daily mineral water is 02bottle /pax/day
- ✚ English & Chinese speaking Guide.
- ✚ Cool tower

Excluded quotation:

- ✚ Laundry
- ✚ Personal expense
- ✚ Jeep car is 6usd/pax (if guest request it)
- ✚ Tip for Guide and Driver is 2usd/pax/day
- ✚ Travel insurance

[Click here to Submit Enquiry](#)

(AST-140917)